

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 2006-10-05

Tid: Torsdag 2006-10-05

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Karin har kollat med Seija om det är okej att sätta upp en whiteboard på Focus. Seija bad henne fråga Akademiska hus och vi väntar på ett svar från dem. Ärik har kollat upp vad det kan kosta att rama in whiteboarden med plexiglas. I Mölndal kostar det 400 kronor/ m^2 . **Beslut:** Styret tar beslut på att 1000 kronor kan tas från rustpengar för att bygga en plexiglaslåda med låsanordning.
- Chris meddelar att en uppdaterad ftek-hemsida kommer vara uppe någon gång i nästa vecka med några av de funktioner vi har diskuterat innan.
- Henrik och Holma ska ha en liten överlämning för vår nya Bilniss: Rebecka.
- Karin har varit på KU-möte. Chalmers kommer att undersöka om det finns möjlighet att någon gång i framtiden slå ihop olika program med varandra.

§3. Bättre förr DuP

Tydligen städades det inte bättre förr. Efter Bättre förr DuPen som pateterna ordnade lämnades Focus ostädat och det hade gillrats Cola-fällor, vilka inte bidrog till att det blev renare. På lördage var Focus uthyrt till V6 som fick börja med att städa det för att kunna använda lokalen. V6 fick hyra för halva priset och fick tillbaka sin dep fast de spillt ut marshaller vid entren. Styret har svårt att se varför de ska bli inblandade. DP ska prata med sina pateter och om de inte kommer fram till något bra får de återkomma till Styret.

§4. Tid för mat

Till nästa sektionmöte bestämmer mötet en tid för mat redan i början. Denna tid försöker man sedan passa så bra som möjligt.

§5. Mailadresser

DP vill ha mailadresser till alla nollor, förlåt ettor. Henhan har dem och ska fixa så att Klas får dem.

§6. Uppdatera sektionmötesbeslut

På Styrets hemsida kan man läsa om viktiga beslut som tagits på sektionmöten. Dessa är dock inte uppdaterade på mycket länge. Sekreteraren tog på sig att göra detta förra året men inget hände. Holma, Karin och Chris tar på sig att hjälpa nuvarande sekreterare att läsa igenom de protokoll som finns innan nästa sektionmöte.

§7. Trivselgruppen

Trivselgruppen ska läsa igenom utvärderingen som gjordes i våras extra noga. Holma ska ordna med ett möte.

§8. Fanan

Alla ska få möjlighet att bidra till hur den nya fanan ska se ut. Om man vill lämna en skriftlig beskrivning ska den lämnas innan tisdag läsvecka 1 nästa läsperiod så att Peter har en chans att göra en skiss. Vill man rita själv är deadline läsvecka 4 lp 2. Styret väljer sedan ut de fyra bästa och sektionmötet får utse vilket förslag som vinner. Henhan fixar reklamlappar.

§9. Mastermottagning

Chris och Henhan ska innan styretmötet läsvecka 2 nästa period ha gjort en grov plan över en mastermottagning.

§10. Sektionmöte

Mötet flyttas från tisdag läsvecka 5 till måndag för att ge så många som möjligt en chans att kunna vara med från början.

§11. Stormöte

Nästa stormöte äger rum tisdag läsvecka 7, dvs 17/10.

§12. Rust

Holma klagar på att det är ont om sittplatser på Focus. DP har planer på att rusta i början av nästa läsperiod och ska köpa in nya bord och stolar och ny köksutrustning

§13. Skyddsron

Henhan kommer på i slutskedet av detta möte att han några dagar tidigare var på skyddsron i egenskap av skyddsombud. DP, FnollK och F6 fick kritik för att det såg ut som kriget brakat lös i deras rum, något som i DP:s fall är lite sant efter att tidigare nämnda Cola-fälla utlösts. Foc fick beröm för att deras rum var fint. Det ska dock tilläggas att detta var i jämförelse med det helvete som var där inne senast.

§14. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare